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Før 1. Ordinære Fællesrådsmøde 
Kære Fællesråd, 
hermed indkalder Dirigentinstitutionen til det 1. ordinære Fællesrådsmøde i dette rådsår på onsdag d. 
21. februar 2024 kl. 17:15-21:00 i Preben Hornungs stue i Studenterhuset på Frederiks Nielsens Vej 2, 
8000 Aarhus C.  
Mødets tema er "Introduktion til Fællesrådet og opstart", det betyder, at en del af de ting, der skal 
behandles i løbet af mødet, bliver af formel karakter. Der skal blandt andet godkendes regnskab og 
forretningsorden for Dirigentinstitutionen. 
 
Ønsker du eller dit fagråd et punkt på dagsordenen eller en workshop på fællesrådsmøderne, så 
er I mere end velkomne til at kontakte Dirigentinstitutionen via kontaktoplysningerne nederst. Alle er 
velkomne til at komme med forslag til fællesrådsmødernes indhold. 
 
Vær opmærksom på, at der løbende kan forekomme ændringer i dagsordenen og rækkefølgen af bilag 
på grund af indkomne bilag fra udsendelse til udsendelse. Den endelige dagsorden godkendes først på 
selve mødet.  
 
Tidsplanen for rådsåret 2024: 
1. Ordinære Fællesrådsmøde onsdag d. 21/2/2024, kl. 17-21 i Preben Hornungs stue 
2. Ordinære Fællesrådsmøde onsdag d. 10/4/2024, kl. 17-21 i Preben Hornungs stue 
3. Ordinære Fællesrådsmøde onsdag d. 15/5/2024, kl. 17-21 i Preben Hornungs stue 
4. Ordinære Fællesrådsmøde onsdag d. 11/9/2024, kl. 17-21 i Preben Hornungs stue 
5. Ordinære Fællesrådsmøde onsdag d. 9/10/2024, kl. 17-21 i Preben Hornungs stue 
Konstituerende Fællesrådsmøde onsdag d. 27/11/2024, kl. 16:45-21:15 i Preben Hornungs stue 
 
Som altid er I velkomne til at henvende jer med spørgsmål, forslag, indvendinger eller noget helt 
fjerde på dirigent@sr.au.dk. 
 
Skulle man opdage fejl eller mangler i denne udsendelse eller andre udsendelser, er man mere end 
velkommen til at informere Dirigentinstitutionen, så vi kan rette dette til næste udsendelse eller på det 
relevante fællesrådsmøde. 
 
Venlig hilsen 
Dirigentinstitutionen: 
 
Chefdirigent, 
Bálint M. Sosovicska  
 
1. Dirigent  
Nicolaj Sørensen 
 
2. Dirigent  
Kristina Præstgaard 

mailto:dirigent@sr.au.dk
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Foreløbig dagsorden  
Foreløbig dagsorden til det 1. ordinære Fællesrådsmøde d. 21/02/2024 
Onsdag d. 21/02/22 kl. 17:15-21:00, Sted: Preben Hornungs stue | O: Orientering, D: Debat, B: Beslutning 
 

0 Indskrivning af mandater 16:45-17:15 
   

1 Formalia 17:15-17:25 

1.1 Navnerunde og konstatering af quorum (O) 
 
Referat:  
Balint (Chefdirigent), Astrid (Artsrådet, M), Johan (Artsrådet, M), Mette (Artsrådet, M), 
Nina (Artsrådet, M), Rasmus (Artsrådet, M), Camilla (RIA, M), Kira (RIA, M), Erik 
(RIA, M), Sebastian (RIA, M), Ditte (Igor/FU), Oliver (Forperson), Thea (Igor, M), Thor 
(Sigma, M), Daniel (Sigma, M), Jes (Sigma/Næstforperson, M), Thomas (Sigma, M), 
Sofie (Medicinerrådet, M), Marie (Medicinerrådet/FU), Frederik (MBS, M), Stine 
(SJUS/FU, M), Frederik (FU), Katarina (Statsrådet), Frederikke (Statsrådet/FU), Anders 
(Statsrådet, M), Lars (Statsrådet, M), Nikolaj (Sek. leder), Nicolai (1. Dirigent) 
 
Beslutning: Quorum er konstateret 

 

1.2 Godkendelse af referat - Konstituerende Fællesrådsmøde d. 6/12/2023 (O+D+B) (Bilag 1) 
 
Referat:  
Beslutning: Referatet er godkendt 

 

1.3 Godkendelse af dagsorden (O+D+B) 
 
Referat:  
Beslutning: Dagsorden er godkendt 

 

  
 

 

2 Ny i Fællesrådet 17:25-17:45 

2.1 Introduktion til Fællesrådet - oplæg (O) 
 
Referat:  
Marie (FU) giver en introduktion til Studenterrådet.  

 

   

3 Sager til behandling I 17:45-18:05 

3.1 Regnskab for rådsåret 2023 (O+B) (Bilag 2) 
 
Referat:  
Daniel (Sigma) spørger hvornår kontingentnøglen fra DSF.  
Daniel (Sigma) efterspørger mere transparens i forhold til sponsorater.  
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Beslutning: Regnskab for rådsåret 2023 er vedtaget.  

3.2 Dirigentinstitutionens forretningsorden (O) (Bilag 3) 
 
Referat:  
Nicolai orienterer om rettelser i Dirigentinstitutionens forretningsorden. Disse kan ses i 
Bilag 3.  
 
Thomas (Sigma) spørger ind til ændringen af §4.  
 
Daniel (Sigma) spørger, hvorvidt man har høringsret til at møde op til diskussion af 
personsager.  

- Balint siger, at møderne som udgangspunkt er lukkede ved beslutninger, der 
vedrører personsager.  

- Man bliver dog hørt i forhold til relevante informationer inden beslutningen skal 
tages.  

 

   

 Pause med aftensmad 18:05-18:35 
   

4 Sager til behandling II 18:35:-19:35 

4.1 Arbejdsplan (O+D+B) (Bilag 4) 
 
Referat:  
Forretningsudvalget fremlægger arbejdsplanen (Bilag 4)  
 
Thea (Igor) roser arbejdsplanen  
 
Daniel (Sigma) spørger om hvorvidt man kan arbejde for at udbrede informationen om 
kandidatreformen. Daniel mener at man skal presse på at politikerne på Christiansborg 
skal informere mere om arbejdet med kandidatreformen.  
 
Frederik (MBS) bifalder at man i FU vil arbejde med at bruge flere penge på 
studienævnsseminariet.  
 
Nina (Artsrådet) spørger hvorvidt man når man siger at man vil arbejde for klima vil 
udsende forkortelsessedler digitalt i stedet for at printe dem ud.  
 
Anders (Statsrådet) fortæller at Statsrådet overordnet set mener at arbejdsplanen har gode 
elementer og ideer.  

- Statsrådet foreslår dog at man fjerner nogle elementer af arbejdsplanen for at lette 
arbejdsbyrden på forretningsudvalget.  

- Statsrådet mener det er rigtig positivt at arbejdsplanen bygger videre og 
indeholder rigtig mange elementer fra sidste års arbejdsplan. Alligevel synes man 
dog at man godt kunne bygge en anelse på med nye punkter.  

- Statsrådet foreslår, at man vil arbejde med at forbedre Studenterrådets digitale 
platforme.  
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Camilla (RIA) foreslår at man i arbejdet med udveksling kan arbejde på tværs af fagråd, 
da det i forvejen er noget man arbejder med i RIA.  
 
Mette (Artsrådet) støtter op om bedre digitale platforme og ser gerne at der kommer en 
digital platform fra studerende og til studerende. Artsrådet støtter ligeledes op om, at 
Studenterrådet fortsat vil arbejde med udveksling.  
 
Der stemmes om ændringsforslaget af tilføjelsen fra Statsrådet 
Beslutning: Tilføjelsen er godkendt.  
 
Der stemmes om hvorvidt arbejdsplanen kan godkendes  
Beslutning: Arbejdsplanen er godkendt.  
 

4.2 Studenterfonden af 1963 (O+B)  (Bilag 5) 
 
Oliver (Forperson) fortæller om Studenterfonden af 1963 (Bilag 3)  
 
Sofie (Medicinerrådet) og Thea (Igor) har til opgave at udpege 5 medlemmer af 
bestyrelsen for Studenterfonden af 1963 
 
Daniel (Sigma), Mette (Artsrådet), Johan (Artsrådet), Oliver (Forperson), Rune (DSR) 
melder sig.  
 

 

4.3 AUPUS - “Code of Conduct” for mundtlige eksamener (O) (Bilag 6 - afventes) 
 
Daniel (Sigma) fremlægger et powerpoint om AUPUS - “Code of Conduct” for mundtlige 
eksaminer, der kan ses i Bilag 6.  
 
Derefter afholdes en workshop om netop dette.  
 
Daniel (Sigma) fortæller at der nu er mulighed for at tilmelde sig arbejdsgruppen. Dette 
sker i praksis ved at man får mulighed for at skrive sig på en tilmeldingsliste.  
 
Der bliver bedt om at politikpapiret kommer ud på både dansk og engelsk.  

 

   

 Pause 19:35-19:45 

   

5 Meddelelser 19:45-20:15 

5.1 Fagrådsrunde (O) 
 
Referat:  
Artsrådet: 

● Siden sidst har Artsrådet holdt konstituerende møde, hvor de har fået fyldt deres 
forretningsudvalg ud.  

● De har fået Frederik fra FU som kontaktperson 
● Der er “smileys all around”  
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Igor:  
● Arbejder på fremtidssikring, men døjer med udfordringer, da de har svært ved at 

finde konkrete resultater de kan præsentere. De drømmer om et  
 
Medicinerrådet:  

● Har generalforsamling på fredag.  
● Har fået ny kontaktperson i form af Ditte.  

 
MBC:  

● Har siden sidst holdt deres årlige julebingo. Det gik godt og gav lidt penge i 
kassen.  

● Til kommende semester har de planlagt et bachelor-skrivnings-workshop.  
 
RIA:  

● Er blevet mere politiske. Blandt andet ved at møde op til fællesrådsmøde.  
● RIA er i gang med at rykke alle ingeniører op på Katrinebjerg  
● Er i gang med at planlægge 90 års fødselsdag.  
● RIA er i gang med at gå mere digitalt, blandt andet med en ny hjemmeside.  

 
Sigma:  

● Har et arrangement om hvordan man skriver større opgaver i Latek.  
○ Der kommer en sponsor til arrangementet. Det er de glade for  

● Har fået Ditte som ny kontaktperson. Det går godt.  
● I mandags fik de en sag ind omkring udfordringer for personer med 

funktionsnedsættelse i forbindelse med laboratorieforsøg. Det skal de tage stilling 
til.  

● Har taget et nyt initiativ og har lavet et introduktionsmøde til nye medlemmer af 
Sigma. Det fungerer rigtig godt.  

● Har endelig fået adgang til deres Facebook igen. De kan også følges på Instagram  
● Sigma er ved at komme i mål med en større opgave vedr. et kursus, hvor man skal 

betale for at få lov til at gå til eksamen.  
○ Daniel (Sigma) beder alle andre fagråd, der kender til en eksamen med 

betalingsmur 
● Sigma holder pool aften. Det glæder de sig til.  

 
SJUS:  

● Holder i dag stormøde omkring udflytning af agrobiologi.  
○ Fordi studiet lukker i Aarhus og starter på ny i AU Viborg, så er fagrådet 

døende.  
○ Mødet handler blandt andet om hvordan man kan starte et foreningsliv op 

i AU Viborg, men hvordan man fortsat holder liv på studiet i Aarhus.  
 
Statsrådet:  

● Har ansat en ny sekretær og er ved at få styr på organisationen og økonomien.  
○ De har fået tildelt fondsmidler fra BSS, som de blandt andet skal købe nye 

T-shirts for.  
● Har nedsat en arbejdsgruppe for Faglig Dag.  
● Har forsøgt at øve sig i eksponering af Statsrådet, hvor de er taget ud på 

forelæsninger og fortalt om Statsrådet.  
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5.2 AUPUS (O) 
 
Referat:  
Sofie (Medicinerrådet) fortæller om AUPUS 

● AUPUS snakker akademisk råd, universitetsbestyrelse og alt der handler om AU 
● AUPUS arbejder ligeledes med Studenterrådets sponsorpolitik.  

○ Det er der mulighed for at få indflydelse på.  

 

5.3 LUPUS (O) 
 
Referat:  
Frederik (FU) fortæller om LUPUS  

● LUPUS arbejder med ikke-AU politik  
● LUPUS er desværre ikke beslutningsdygtige endnu.  
● Næste møde er d. 6/3 kl. 14.  
● LUPUS vil gerne arbejde for at blive mere interessant og være sjovt at være med i. 

Derfor åbner man for at man nemmere kan være med på et mere afslappet niveau, 
hvor man ikke nødvendigvis behøver at vide alt om kandidatreformen for at være 
med i det.  

 

5.4 IC (O) 
Referat:  

● IC har to medlemmer. Derudover er der ikke mere at berette.  

 

5.5 SUUS (O) 
 
Referat:  

● SU(U)S holder møde d. 5/3.  
● De glæder sig til at komme i gang med at planlægge en masse fede arrangementer 

for alle i Studenterrådet.  

 

5.6 Forretningsudvalget (O) 
 
Referat:  
Jes (FU) fortæller om FU’s arbejde. 

● Det nye FU har været i gang i 3 uger. Siden da har de været i fuld gang.  
● De har afholdt afskedsreception for det afgående FU.  
● FU har afholdt Sandbjergseminar i samarbejde med det gamle FU.  
● FU har deltaget i DSF’s reception  
● FU har været med til DSF bestyrelsesmøde 
● FU afholder SU-demonstration d. 3/3 kl. 11.30. Her mødes der op  
● FU har genoplivet studienævnscafeen, der afholdes d. 6/3 kl. 16.  
● FU er i gang med at udarbejde et kampagnebudget og en kampagneplan  
● Forpersonskabet har møde med rektoratet.  
● FU deltager i brugerpanelet for digitalisering på mandag d. 26/2.   

 
 
Der efterspørges fra Fællesrådets side at der udsendes information om arrangementer via 
mailinglisten.  

 

5.7 Andre (O)  
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6 Indsupplering til udvalgene 20:15-20:30 

6.1 Indsupplering til AUPUS (B) 
Der er 2 frie pladser. 
 
Referat: Ingen ræ 

 

6.2 Indsupplering til LUPUS (B) 
Der er 5 frie pladser. 
 
Referat:  
Johan (Artsrådet) vil gerne melde sig ind 

 

6.3 Indsupplering til IC (B) 
Der er 1 frie pladser til ikke internationale studerende og 7 frie pladser for 
internationale studerende. 
 
Referat:  
Astrid (Artsrådet) vil gerne melde sig ind.  

 

6.4 Indsupplering til SUS (B) 
Der er 8 frie pladser. 

 

   

7 Evt. 
 
Referat:  
Anders (Statsrådet) foreslår at vi ændrer vedtægterne således at kritisk revision kommer på 
de møder, hvor det giver mening at de møder op.  
 
Daniel (Sigma) minder om at man kan deltage i arbejdet med Code of conduct.  
 
Oliver (Forperson) spørger omkring hvordan fagråd gerne vil modtage informationer.  

● Artsrådet fortæller at de gerne vil modtage en lang liste af arrangementer på en 
mail.  

● Sigma bakker Artsrådet op.  
● Det foreslås ligeledes at der laves to forskellige mailinglister, delt op efter 

informationsniveau.  
 
Nikolaj (Sek. Leder) fortæller at der nu er mulighed for at melde sig til projektgruppen for 
Danmarks Største Fredagsbar og Idrætsdag og at der ligeledes er mulighed for at hjælpe til 
på dagen til AU Run.  

● AU Run er d. 11/5 og DSFI er d. 13/9.  
 
Thea (Igor) opfordrer til at alle går forbi Geoscience’s fredagsbar, da de blev lukket ned 
sidste år. 

● Jes (FU) opfordrer SUS til at lave en Tour de Fredagsbar el. “Touren går til 
Chaos” 

20:30-20:40 

   

8 Mødeevaluering uden for referat 20:40-20:45 



 

 FÆLLESRÅDSMØDE 

 

 

                                        9 

 

  



 

 FÆLLESRÅDSMØDE 

 

 

                                        10 

 

Ordbog til Studenterrådet 
I Studenterrådet er der mange termer, ord og forkortelser, her er en oversigt over nogle af de 
mest hyppige. 

Ord Definition 

Studenterrådet / SR / SRAU Studenterrådet er en forening for alle studerende 
indskrevet på Aarhus Universitet med formålet om 

at fremme alle studerendes vilkår. 

Fællesrådet Det øverste beslutningsorgan i Studenterrådet. Det 
er her, hvor studerende bliver involveret via deres 
lokale fagråd i det arbejde, Studenterrådets udvalg 

laver. 

Fagråd Et fagråd er en forening for en bestemt gruppe af 
studerende, hvor alle, der går på det repræsenterede 

studie, frit kan blive medlem. 

Styrelsen Styrelsen er Studenterrådets største lokale, der ofte 
bliver benyttet til møder og hygge. 

AUPUS - AU-Politisk Udvalg ved 
Studenterrådet. 

Et af Studenterrådets faste udvalg, der beskæftiger 
sig med studenterpolitik relateret til Aarhus 

Universitet. 

LUPUS - Levevilkår- og Uddannelsespolitisk 
Udvalg i Studenterrådet 
 

Et af Studenterrådets faste udvalg, der beskæftiger 
sig med studenterpolitik uden for selve Aarhus 

Universitet, men som stadig påvirker Universitetet 
(for eksempel cykelstier i Aarhus). 

IC - International Committee Et af Studenterrådets faste udvalg, der beskæftiger 
sig med internationale studerendes vilkår og trivsel. 

Forretningsudvalg  Et af Studenterrådets faste udvalg, der står for den 
daglige drift og er tovholder for mange af 

Studenterrådets større arrangementer. 

Sekretariat Dette kan både referere til det lokale, hvor 
Studenterrådets fastansatte medarbejdere sidder, og 

Studenterrådets fastansatte medarbejdere såsom 
vores bogholder Ann. 

DSF - Danske Studerendes Fællesråd Danske Studerende Fællesråd er en 
paraplyorganisation for alle studenterråd og 

lignende organisationer i hele landet. De dækker 
alle landets universiteter, og også arkitektskolerne 

samt mange af de kunstneriske uddannelser. 
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ESB - Elev og Studenterbevægelsen Dette er en fællesbetegnelse for de organisationer, 
der repræsenterer folkeskole og gymnasieelever. 

Valgudvalg Et af Studenterrådets faste udvalg, som beskæftiger 
sig med universitetsvalget i november, og som har 

til formål at hjælpe fagrådene med at få stillet 
kandidater op til Studienævnet og Akademisk Råd. 

Studienævn En af de ting man kan blive valgt ind til under 
universitetsvalget. Her har studerende krav på at 
være lige repræsenteret med det videnskabelige 

personale, og man tager i fællesskab beslutninger 
om de ting, som studienævnene bliver præsenteret 

for. 

Uddannelsesnævn  En af de ting, man kan blive valgt ind til under 
universitetsvalget. Kun nogle studier har 

Uddannelsesnævn, og disse laver meget af det 
samme som studienævnet men sikrer repræsentation 

af mindre studier. 

Akademisk Råd En af de ting, man kan blive valgt ind til under 
universitetsvalget. Der er 5 Akademiske Råd, ét for 

hvert fakultet, og disse har til opgave at rådgive 
fakultetsledelsen omkring beslutninger i forhold til 

større principielle beslutninger. 

Bestyrelsen Aarhus Universitet har en bestyrelse på 11 
medlemmer, 2 af disse er studerende og vælges også 
under universitetsvalget. Bestyrelsen har til opgave 

at lave de overordnede planer for Aarhus 
Universitets fremtid. 

Dirigentinstitutionen  Dirigentinstitutionen er op til 3 studerende, der 
bliver valgt af Fællesrådet og har til opgave at lede 
fællesrådsmøderne samt at skrive udsendelser og 

sørge for at Studenterrådets vedtægter overholdes. 
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AUPUS 

AUPUS står for “AU-Politisk Udvalg ved Studenterrådet”. I AUPUS klæder vi bl.a. 

bestyrelsen på til møder. Vi agerer bagland for Studenterrådets indvalgte 

bestyrelsesmedlemmer ved at diskutere og beslutte den politiske og strategiske retning 

Studenterrådet tager i bestyrelsen. I AUPUS bliver du som indvalgt i Akademisk Råd også 

klædt på til møder. Her kan du søge hjælp, sparring og erfaringsudveksling fra AUPUS’ 

medlemmer og andre indvalgte i Akademiske Råd. Sidder du i andre relevante udvalg, kan du 

også få sparring i AUPUS. AUPUS er for alle, som gerne vil have en sans for, hvad der sker 

på Aarhus Universitet, men der kan forekomme lukkede punkter kun for indvalgte medlemmer. 

 

Spørgsmål kan rettes til Sofie Hillgaard Pedersen hillgaard@sr.au.dk 

 

LUPUS 

Levevilkårs- og Uddannelsespolitisk Udvalg ved Studenterrådet. LUPUS er det politiske 

udvalg, som varetager Studenterrådets holdninger ”udadtil” fra universitetet, samt i 

levevilkårs-spørgsmål, som eksempelvis SU, boliger og transport. Til møderne agerer vi 

bagland for Studenterrådets mandater til bestyrelsen i Danske Studerendes Fællesråd og 

behandler spørgsmål, hvor vi repræsenterer de studerendes vilkår uden for universitetet. 

LUPUS er for dig, der synes, national studenterpolitik er spændende, eller som gerne vil være 

med til at tegne Studenterrådets holdninger til levevilkårsspørgsmål. LUPUS kan have op til 

12 ordinære medlemmer valgt fra Fællesrådet. 

 

Hvis du har nogen spørgsmål, er du velkommen til at skrive til udvalgsledelsen på hhv. Oliver 

Mølgaard Gertsen oliver@sr.au.dk 

 

 

 

 

 

 

IC 

mailto:hillgaard@sr.au.dk
mailto:oliver@sr.au.dk
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The International Committee (IC) is a committee within the Students’ Council that represents 

the international students at Aarhus University. The IC fights for the rights of international 

students and seeks to ensure that they will be heard in relevant matters. The IC is a young 

committee and therefore also seeks to create visibility and attract more members. If you become 

a part of the committee you will be able to help plan and host minor events with international 

students at the center – like city walks or tour-de-Friday bar’s – get more knowledge about 

international students’ rights and living and studying terms in Denmark, as well as get an 

international network. 

The IC has three seats reserved for Danish students, while the rest is for international students. 

At the moment meetings are held every third Monday at 18-20 (6pm-8pm). 

 

If you have any questions, please do not hesitate to contact the Students’ Council’s IC secretary, 

Astrid Mark Nielsen, for more information at astrid@sr.au.dk 

 

SUS 

SUS står for Socialt Udvalg under Studenterrådet. I Socialt Udvalg arrangeres Studenterrådets 

arrangementer for fagråd og andre frivillige på tværs. Formålet med udvalget er at sikre et 

socialt liv for Studenterrådets aktive og i fagrådene. Under udvalgets kompetencer falder bl.a. 

sommerafslutning, juleafslutning, valgfest, samt ture af social karakter mv. Det er udvalgets 

medlemmer alene, der beslutter, hvilke sociale tiltag Studenterrådet internt skal facilitere for 

aktive og frivillige. 

Udvalget har en flad struktur, og der findes ikke en udvalgsledelse. Forretningsudvalget 

udpeger en sekretær, der indkalder til møder og styrer det praktiske. Der er plads til i alt 14 

medlemmer. 

 

Spørgsmål eller anden interesse bedes rettet til Stine Munkholm Jespersen på stine@sr.au.dk 

mailto:astrid@sr.au.dk
mailto:stine@sr.au.dk
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